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Z á p i s 
 

z 28. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 19. 1. 2012 od 9:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 
Přítomni:  členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni:  
Program jednání: 

1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení 
programu jednání a představení přizvaných hostů 

2. Žádost Občanského sdružení ORION se sídlem javornická 1581, Rychnov n.Kn o převod 
majetku Královéhradeckého kraje v k. ú. a obci Rychnov n.Kn.   

3. Zpětná cese leasingové smlouvy na RegioCentrum Nový pivovar  
4. Různé – daňové příjmy, půjčky poskytnuté KHK, aktuální informace k rozpočtu 2011 
5. Závěr  
      

Jednání v 9:05 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 

 
 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  
 

� jednomyslně byl schválen program 28. jednání Finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje  

� jednomyslně byl schválen ověřovatelem zápisu Bc. Otakar Kalenda 
� výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů 
� jednomyslně byl schválen zápis z 27. jednání finančního výboru 

 
Hlasování: 
         Pro    12 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 
 
 

 
Pan předseda předsunul před bod č. 2 projednání bodu č. 3 
 
 
 
K bodu 3 
Zpětná cese leasingové smlouvy na Regiocentrum Nový pivovar  
Tento bod uvedl Ing. Derner a poté předal slovo Ing. Váchovi, který tuto problematiku blíže 
specifikoval spolu s JUDr. Stachem. K tomuto bodu proběhla rozsáhlá diskuse. 
 
Diskuse: Ing. Mázl, Ing. Táborský, Bc. Franc, Ing. Uchytil, p. Vrabec, Ing. Kebus, Mgr. Behan, 
Ing. Jirásko, Bc. Kalenda, Ing. Janeček 
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Hlasování: 
         Pro    11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/28/171/2012 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I.                P r o j e d n a l 
                   Předložený návrh – „Zpětná cese leasingové smlouvy na RegioCentrum Nový   
                   pivovar“ 
 
II. D o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit: 
1. uzavření dohody o postoupení práv a převzetí závazku z nájemní (leasingové) 
smlouvy na RegioCentrum  Nový pivovar tak, aby se Královéhradecký kraj stal 
leasingovým nájemcem předmětného majetku 
2. rozdělit leasingovou smlouvu na dvě části – věci movité a nemovité 
3. optimalizovat ekonomické podmínky leasingové smlouvy 
4. převzít úvěrový rámec dle nastalé situace  
 

 
 
K bodu 2 
Žádost Občanského sdružení ORION se sídlem Javornická 1581, Rychnov n.Kn. o převod 
majetku Královéhradeckého kraje v k.ú. a obci Rychnov n.Kn. 
Na místě byla podána informace Ing. Uchytilem a Ing. Burianem. Byly zodpovězeny veškeré 
dotazy, týkající se žádosti. 
Diskuse: Ing. Mázl, Ing. Táborský, Ing. Kebus, Bc. Kalenda, p. Daniel, Ing. Hlavatý, Ing. 
Janeček   
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   12 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/28/172/2012 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
 
I. P r o j e d n a l  

Žádost Občanského sdružení rodičů a přátel dětí s handicapem ORION se sídlem 
Javornická 1581, Rychnov n. Kn. o převod majetku Královéhradeckého kraje 
v k.ú. a obci Rychnov n.Kn. 
 

 II. N e d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit darování nemovitostí 
Královéhradeckého kraje Občanskému sdružení rodičů a přátel dětí s handicapem 
ORION se sídlem Javornická 1581, Rychnov nad Kněžnou v katastrálním území a 
obci Rychnov nad Kněžnou 

 
III.         D o p o r u č u j e  
               Alternativní řešení 
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K bodu 4 
Různé – daňové příjmy, půjčky poskytnuté KHK, aktuální informace k rozpočtu 2011 
Informaci k tomuto bodu podal Ing. Soběslav.   
Ing. Mázl přednesl žádost o podání podrobnější informace k výsledkům hospodaření 
zdravotnických organizací. 
 
K bodu 5 
Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:40 hodin jednání ukončil.  
 
Příští jednání Finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje bude dne 16. 2. 2012.  

 
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Janderová 
 
 
 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu  - Bc. Otakar Kalenda 


